
 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Lielā iela 76, Grobiņa 

 
11.02.2025. Nr. 2 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 11. februārī plkst. 16:00 
Sēde sākta 2025. gada 11. februārī plkst. 16:04 
Sēde slēgta plkst. 18:26 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jefimovs, Andris Jankovskis, Laila Roga, Linards 
Tiļugs 
Attālināti: Aivars Priedols, Aivars Galeckis 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ģirts Osis, Aigars Evardsons, Andis Ādiņš, Ginta Kampare, Una Ržepicka, 
Dzintra Gutāne, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Dinija Feldmane, iedzīvotājs: Linda 
Gūža. 
Attālināti: Juris Grasmanis, Kristīne Pastore, Madara Lagzdiņa, Mārcis Priedītis 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
 
Audioieraksts pieejams pašvaldības mājaslapā www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Dienvidkurzemes pašvaldības pieteikumu Priekules vidusskolas dalībai Eiropas 
Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 3. komponentes 
"Nevienlīdzības mazināšana" 3.1. reformu un investīciju virziena "Reģionālā 
politika" 3.1.1. reformas "Administratīvi teritoriālā reforma" 3.1.1.5.i investīcijas 
"Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana" projektā 

http://www.dkn.lv/


2. Par izglītības iestādes motivējošās sistēmas izveidi, organizējot nometnes. 

3. Finanšu daļas ziņojums par sagatavotajiem izglītības un sporta iestāžu budžeta 
projektiem. 

Papildus jautājumi: 

4. Par saistošo noteikumu "Par bērnu reģistrācijas, uzņemšanas un atskaitīšanas 
kārtību Dienvidkurzemes novada izglītības iestādēs, kuras īsteno pirmsskolas 
izglītības programmu” izdošanu 

5. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par finansiālu 
atbalstu sportam Dienvidkurzemes pašvaldībā” izdošanu 

 

Komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs informē un izsakās par papildus 

jautājumiem. 

1.priekšlikums:  

Iekļaut darba kārtībā 4. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/167 "Par saistošo 
noteikumu "Par bērnu reģistrācijas,  uzņemšanas un atskaitīšanas kārtību 
Dienvidkurzemes novada izglītības iestādēs, kuras īsteno pirmsskolas izglītības 
programmu” izdošanu"), automātiski ģenerēts Lietvarī (10.02.2025. 16:29) 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Aivars Priedols, Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andrejs Radzevičs) 

1.priekšlikums pieņemts. 
 

2.priekšlikums:  

Iekļaut darba kārtībā 5. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/174 "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par finansiālu 
atbalstu  sportam Dienvidkurzemes pašvaldībā” izdošanu"), automātiski ģenerēts 
Lietvarī (11.02.2025. 14:52) 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  4 (Andris Jefimovs, Aivars Galeckis, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

2.priekšlikums pieņemts. 

 

 



1.§ 
Par Dienvidkurzemes pašvaldības pieteikumu Priekules vidusskolas dalībai 

Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 3. 
komponentes "Nevienlīdzības mazināšana" 3.1. reformu un investīciju virziena 
"Reģionālā politika" 3.1.1. reformas "Administratīvi teritoriālā reforma" 3.1.1.5.i 
investīcijas "Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana" projektā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 03m 32s 

 

Andrejs Radzevičs  Piesaka un ziņo par darba kārtības jautājumu "Par 
Dienvidkurzemes pašvaldības pieteikumu Priekules vidusskolas 
dalībai Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 
mehānisma plāna 3. komponentes "Nevienlīdzības mazināšana" 
3.1. reformu un investīciju virziena "Reģionālā politika" 3.1.1. 
reformas "Administratīvi teritoriālā reforma" 3.1.1.5.i investīcijas 
"Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana" 
projektā". 
  

Ginta Kampare Sniedz papildus informāciju par Dienvidkurzemes pašvaldības 
pieteikumu. 
 

Laila Roga 
 

Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro, vai projekts ir 
atvērts pieteikumiem. 
 

Linards Tiļugs Izsakās par pieteikumu projektam. 
 

Andrejs Radzevičs 
 

Aicina izteikties klātesošo skolas padomes pārstāvi Lindu Gūžu. 
 

Linda Gūža Uzdod jautājumu Andrejam Radzevičam un noskaidro par 
- PVN maksātāju; 
- laika grafiku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Galeckis, Aivars Priedols) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt Dienvidkurzemes pašvaldības pieteikumu Priekules 
vidusskolas dalībai Eiropas Savienības Atveseļošanas un 
noturības mehānisma plāna 3. komponentes "Nevienlīdzības 
mazināšana" 3.1. reformu un investīciju virziena "Reģionālā 
politika" 3.1.1. reformas "Administratīvi teritoriālā reforma" 
3.1.1.5.i investīcijas "Izglītības iestāžu infrastruktūras 
pilnveide un aprīkošana" projektā". 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 23m 30s 



2.§ 
Par izglītības iestādes motivējošās sistēmas izveidi, organizējot nometnes 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 23m 38s 

 

Andrejs Radzevičs  Piesaka un ziņo par darba kārtības jautājumu "Par izglītības 
iestādes motivējošās sistēmas izveidi, organizējot nometnes". 
  

Ģirts Osis 
Andrejs Radzevičs 
Ginta Kampare 
Andis Ādiņš 
 

Izsakās par ēdināšanas pakalpojuma sniegšanu. 
 

Andrejs Radzevičs 
 

Aicina izteikties attālināti komitejai pieslēgušos Nīcas vidusskolas 
direktoru Mārci Priedīti. 
 

Mārcis Priedītis Izsakās par sistēmas izveidi, organizējot nometnes. 
 

Linards Tiļugs 
Ginta Kampare 
Laila Roga 
Andris Jefimovs 
Aigars Evardsons 
Aivars Priedols 

Izsakās par sistēmas izveidi, organizējot nometnes. 
 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  

Izglītības iestādes saņem 80% (procentus) no līdzekļiem, kurus izglītības iestādes 
iegūst ārpus pamata mācību procesa, sniedzot pakalpojumus trešām personām. 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Galeckis, Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 

Andrejs Radzevičs 
 

Aicina klātesošos Finanšu daļas pārstāvjus Gintu Brumbergu 
un Eviju Farbotko šo priekšlikumu fiksēt. 
 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 



"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt izglītības iestādes motivējošās sistēmas izveidi, 
organizējot nometnes. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 04m 08s 

 

3.§ 
Finanšu daļas ziņojums par sagatavotajiem izglītības un sporta iestāžu budžeta 

projektiem 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 04m 15s 

 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Par izglītības iestādes 
motivējošās sistēmas izveidi, organizējot nometnes". 
  

Gints Brumbergs Ziņo par iestāžu budžeta projektiem. 
 

Laila Roga 
Andrejs Radzevičs 
Linards Tiļugs 

Uzdod jautājumu Gintam Brumbergam un noskaidro par budžeta 
projektu un tajā iekļauto. 
 
 

Ginta Kampare Ziņo par Izglītības pārvaldes budžetu skolām. 
 

Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro par atalgojumu 
skolotāju palīgiem bērnu dārzos. 
 

Andis Ādiņš - Ziņo un izsakās par Sporta pārvaldes budžetu 
remontdarbiem, finansējumu biedrībām un sporta klubiem; 

- Aicina deputātus atbalstīt finansējumu iepriekšējā gada 
līmenī biedrībām un sporta skolām. 

 

Evija Farbotko Sniedz informāciju par līdzfinansējumu sportam. 
 

Laila Roga 
Andrejs Radzevičs 
Linards Tiļugs 
Andris Jankovskis 

Uzdod jautājumus Evijai Farbotko, Gintam Brumbergam, Andim 
Ādiņam un Una Ržepicka, noskaidro informāciju un izsakās par 
Sporta pārvaldes budžetā iekļautajiem un neiekļautajiem darbiem. 
 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  

Pieņemt zināšanai sniegto informāciju. 
 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 



"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Andris Jefimovs, Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 37m 18s 

 

4.§ 
Par saistošo noteikumu "Par bērnu reģistrācijas, uzņemšanas un atskaitīšanas 
kārtību Dienvidkurzemes novada izglītības iestādēs, kuras īsteno pirmsskolas 

izglītības programmu” izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 37m 23s 

 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu "Par 
bērnu reģistrācijas, uzņemšanas un atskaitīšanas kārtību 
Dienvidkurzemes novada izglītības iestādēs, kuras īsteno 
pirmsskolas izglītības programmu” izdošanu". 
  

Dzintra Gutāne 
Ginta Kampare 

Ziņo par saistošo noteikumu "Par bērnu reģistrācijas, uzņemšanas 
un atskaitīšanas kārtību Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestādēs, kuras īsteno pirmsskolas izglītības programmu” 
izdošanu. 
 

Andrejs Radzevičs Aicina veikt informācijas papildinājumus saistošo noteikumu 
paskaidrojuma raksta pirmajā punktā. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  3 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Aivars Priedols) 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par saistošo 
noteikumu "Par bērnu reģistrācijas, uzņemšanas un 
atskaitīšanas kārtību Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestādēs, kuras īsteno pirmsskolas izglītības programmu” 
izdošanu" 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 41m 53s 

 

 



5.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par finansiālu 

atbalstu sportam Dienvidkurzemes pašvaldībā” izdošanu 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 41m 55s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka un izsakās par darba kārtības jautājumu "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
finansiālu atbalstu sportam Dienvidkurzemes pašvaldībā” 
izdošanu". 
  

Andis Ādiņš - Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo 
noteikumu “Par finansiālu atbalstu sportam 
Dienvidkurzemes pašvaldībā” izdošanu. 

- Aicina šo darba kārtības jautājumu atlikt. 
 

Aigars Evardsons - Izsakās par šo saistošo noteikumu projekta redakciju, 
kritērijiem un finansējumu; 

- Aicina veikt labojumus. 
 

Linards Tiļugs 
Andris Jankovskis 
Andrejs Radzevičs 

Uzdod jautājumu Andim Ādiņam, noskaidro un izsakās par šo 
saistošo noteikumu projektu un finansējumu. 
 

 

Andrejs Radzevičs 
Ginta Kampare 
Andris Jankovskis 
Linards Tiļugs 
Aivars Priedols 
Aivars Galeckis 

- Aicina veikt labojumus šo saistošo noteikuma projektā 
(pielikumu secība, kritēriji, atskaites); 

- Izsakās par atbalstu saistošo noteikumu projektam un 
nepieciešamajiem labojumiem. 

 

 Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  

Atkārtoti izskatīt komitejas sēdē. 
 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs 
Radzevičs, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 19m 15s 
 

 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 


